

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 134

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

*Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations*

VOLUME 134

1952

**I. Nos. 1794-1810
II. No. 442**

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 7 July 1952 to 23 July 1952*

	<i>Page</i>
No. 1794. Netherlands and Federal Republic of Germany:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning the restitution of German securities expressed in Reichsmarks. The Hague, 19 May 1952	3
No. 1795. Netherlands and Norway:	
Agreement (with exchange of notes) for the avoidance of double taxation and the prevention of fiscal evasion with respect to taxes on income and capital. Signed at The Hague, on 29 December 1950	19
No. 1796. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and India:	
Exchange of letters constituting an agreement extending the Financial Agreement of 14 August 1947. New Delhi, 15 February 1948	
Exchange of letters constituting an agreement extending the understanding reached between the two Governments by an exchange of notes of 14 August 1947 regarding the Post-War Dollar Fund, the Silver Redemption Reserve, etc. New Delhi, 15 February 1948	
Exchange of letters constituting an agreement extending the Financial Agreement of 14 August 1947 and making certain financial provisions in respect of defence stores and installations taken over from the Government of the United Kingdom and of the sterling pensions liabilities of the Dominion and Provinces of India. London, 9 July 1948	
Exchange of letters constituting an agreement further extending the understanding reached between the two Governments by an exchange of notes of 14 August 1947 regarding the Silver Redemption Reserve, the rate of interest on sterling balances, etc. London, 9 July 1948	
Exchange of letters constituting an agreement regarding the Indian Defence Expenditure Plan. London, 9 July 1948	
Exchange of letters constituting an agreement regarding the extended application of the Financial Agreement of 14 August 1947. London, 1 August 1949	70

*Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 134

1952

I. Nos 1794-1810
II. N° 442

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 7 juillet 1952 au 23 juillet 1952*

N° 1794. Pays-Bas et République fédérale d'Allemagne :

Échange de notes constituant un accord concernant la restitution de certaines valeurs mobilières libellées en Reichsmarks. La Haye, 19 mai 1952 3

N° 1795. Pays-Bas et Norvège :

Traité (avec échange de notes) tendant à éviter la double imposition et à prévenir l'évasion fiscale en matière d'impôts sur le revenu et sur le capital. Signé à La Haye, le 29 décembre 1950 19

N° 1796. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Inde :

Échange de lettres constituant un accord prorogeant l'Accord financier du 14 août 1947. New-Delhi, 15 février 1948

Échange de lettres constituant un accord prorogeant l'arrangement intervenu entre les deux Gouvernements par un échange de notes, en date du 14 août 1947, relatif au « Fonds d'après guerre en dollars » au « Fonds de réserve pour le rachat de l'argent-métal », etc. New-Delhi, 15 février 1948

Échange de lettres constituant un accord prorogeant l'Accord financier du 14 août 1947 et contenant certaines dispositions d'ordre financier concernant les stocks et les installations militaires repris au Gouvernement du Royaume-Uni et les obligations en livres sterling relatives aux pensions payables par le Dominion et les Provinces de l'Inde. Londres, 9 juillet 1948

Échange de lettres constituant un accord prorogeant à nouveau l'arrangement intervenu entre les deux Gouvernements par un échange de notes en date du 14 août 1947 et relatif au Fonds de réserve pour le rachat de l'argent-métal, au taux d'intérêt sur les soldes en livres sterling, etc. Londres, 9 juillet 1948

Échange de lettres constituant un accord relatif au « Plan de dépenses de l'Inde pour la défense ». Londres, 9 juillet 1948

Échange de lettres constituant un accord relatif à la prorogation de l'Accord financier du 14 août 1947. Londres, 1^{er} août 1949 71

No. 1797. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Pakistan:

Exchange of letters constituting an agreement extending the Financial Agreement of 14 August 1947. Karachi, 21 February 1948

Exchange of letters constituting an agreement extending the understanding reached between the two Governments by an exchange of notes of 14 August 1947 regarding the Silver Redemption Reserve, the rate of interest on the sterling balances, etc. Karachi, 21 February 1948

Exchange of letters constituting an agreement extending the Financial Agreement of 14 August 1947 and making certain financial provisions in respect of defence stores and installations taken over from the Government of the United Kingdom and of the sterling pension liabilities of the Dominion and Provinces of Pakistan. London, 14 July 1948

Exchange of letters constituting an agreement further extending the understanding reached between the two Governments by an exchange of letters of 14 August 1947 regarding the Silver Redemption Reserve, the rate of interest on sterling balances, etc. London, 14 July 1948

Exchange of letters constituting an agreement regarding Pakistan's net drawing of "hard currencies". London, 14 July 1948

Exchange of letters constituting an agreement regarding the extended application of the Financial Agreement of 14 August 1947. London, 5 August 1949

Exchange of letters constituting an agreement regarding the extended application of the Financial Agreement of 14 August 1947. London, 27 July 1950 128

No. 1798. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Pakistan:

Financial Agreement (with exchange of letters). Signed at London, on 29 September 1951 183

No. 1799. United States of America and Brazil:

Exchange of notes constituting an agreement relating to the establishment of a joint group on emergency supply problems. Rio de Janeiro, 24 July 1951 195

No. 1800. United States of America and Canada:

Exchange of notes constituting an agreement relating to the disposal of United States excess property in Canada. Ottawa, 11 and 18 April 1951 205

- Pages*
- N° 1797. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Pakistan :**
- Échange de lettres constituant un accord prorogeant l'Accord financier du 14 août 1947. Karachi, 21 février 1948
- Échange de lettres constituant un accord prorogeant l'arrangement intervenu entre les deux Gouvernements par un échange de notes en date du 14 août 1947 et relatif au « Fonds de réserve pour le rachat de l'argent-métal », au taux d'intérêt sur les soldes en livres sterling, etc. Karachi, 21 février 1948
- Échange de lettres constituant un accord prorogeant l'Accord financier du 14 août 1947 et contenant certaines dispositions d'ordre financier concernant les stocks et les installations militaires repris au Gouvernement du Royaume-Uni et les obligations en livres sterling relatives aux pensions payables par le Dominion et les Provinces du Pakistan. Londres, 14 juillet 1948
- Échange de lettres constituant un accord prorogeant à nouveau l'arrangement intervenu entre les deux Gouvernements par un échange de notes en date du 14 août 1947 et relatif au « Fonds de réserve pour le rachat de l'argent-métal », au taux d'intérêt sur les soldes en livres sterling, etc. Londres, 14 juillet 1948
- Échange de lettres constituant un accord relatif au montant net des tirages en monnaies fortes effectués par le Pakistan. Londres, 14 juillet 1948
- Échange de lettres constituant un accord relatif à la prorogation de l'Accord financier du 14 août 1947. Londres, 5 août 1949
- Échange de lettres constituant un accord relatif à la prorogation de l'Accord financier du 14 août 1947. Londres, 27 juillet 1950 129
- N° 1798. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Pakistan :**
- Accord financier (avec échange de lettres). Signé à Londres, le 29 septembre 1951 183
- N° 1799. États-Unis d'Amérique et Brésil :**
- Échange de notes constituant un accord relatif à la création d'un groupe mixte chargé d'étudier les problèmes d'approvisionnement en période de crise. Rio-de-Janeiro, 24 juillet 1951 195
- N° 1800. États-Unis d'Amérique et Canada :**
- Échange de notes constituant un accord relatif à la disposition des biens en surplus des États-Unis sis au Canada. Ottawa, 11 et 18 avril 1951 205